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Abstract (en)
Method of working and arrangement for monitoring (1) a room with a view to delivering alarm signals (B) in the event of an intrusion, comprising at
least one group of detection circuits (2a...2n) adapted to deliver, when a detection occurs, intrusion signals to an alarm circuit (3), the latter being
adapted to deliver alarm signals. The alarm circuit (3) delivers an alarm signal (B) after successive receptions of at least two intrusion signals
separated by at most a specified delay (t). After an intrusion signal is delivered to the alarm circuit by any one of the detection circuits, any new
intrusion signal which might be delivered by this detection circuit during the abovementioned delay (t) is inhibited or blocked. <IMAGE>

Abstract (fr)
Procédé de fonctionnement et installation de surveillance (1) d'un local en vue de fournir des signaux d'alarme (B) en cas d'intrusion, comprenant au
moins un groupe de circuits de détection ( 2a...2n) adaptés pour fournir, quand se produit une détection, des signaux d'intrusion à un circuit d'alarme
(3), ce dernier étant adapté pour fournir des signaux d'alarme, dans lequel le circuit d'alarme (3) fournit un signal d'alarme (B) après réceptions
successives d'au moins deux signaux d'intrusion séparés d'au plus un délai (t) déterminé. A la suite de la fourniture d'un signal d'intrusion par l'un
quelconque des circuits de détection au circuit d'alarme, tout nouveau signal d'intrusion qui pourrait être fourni par ce circuit de détection pendant le
délai précité (t) est inhibé ou bloqué.
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